
  

   PROTOKOLL från SvIVKs styrelsemöte nr 7-2023 

 

Tid: Den 18 september 2023. 

Plats: Telefonmöte. 

Närvarande styrelseledamöter: Jessica Zetterlund, Ullis Andersers, Lisen Ekström, Leif 

Vennerström, Inger Högberg, Magnus Widén och Camilla Fritz. 

                   Frånvarande suppleant: Ylva Tallqvist 

 

§1. Jessica Zetterlund öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

§2. Jessica Zetterlund valdes till mötesordförande och Ullis Andersers till mötessekreterare. 

§3. Val av justerare: mötesordföranden Jessica Zetterlund och Leif Vennerström. 

§4. Konstaterades att mötet är beslutsmässigt utlyst och alla behörigt kallade. 

§5. Dagordningen fastställdes, med tillägg av: 

 In SvVK- utökning av rasregister, Michael Ganzer. 

§6. Protokoll från möte nr 6-2023 godkändes. 

§7.         Ekonomi 

   

Behållning på klubbens konton 2023-09-17   

   

Företagskonto 6 454,89  

Swish-konto 4 191,50  

Handkassa 210,00  

Placeringskonto 70 054,58  

SvIVK-Fond 4 385,13  

BPH-Fond 5 401,19  

Forskning och utbildningsfond 73 969,13  

Summa 164 666,42  

   

Antal medlemmar 2023-09-17   

   

Fullbetalande 174  

Familjemedlemmar 31  

Valpgåvomedlemmar 11  

Hedersmedlemmar 2  

Summa 218  

  



 

  

 

§8.  AHK – RAS arbetsgruppen jobbar vidare med nya RAS dokumentet och ett möte kommer 

att hållas inom kort. 

 

§9.       Rapporter och skrivelser 

13/9 In SvVK/Christer Vik – (Domar) Förslag 2024. Styrelsen har kontakt med SvVK östra om 

vi ev kan dela domare med dem inför stora specialen nästa år i Apalby. 

Prel domarlista för Apalby 2024 har inkommit från SvVK Östra. Lisen och Christer har 

kontakten ang om det finns möjlighet att dela SvIVK´s domare med Östra. 

13/9 In SvVK/Christer Vik – Minnesanteckningar. Diskussioner förs med SvVK / Östra om att 

kunna dela domare även 2025. 

17/9  In SvVK- Utökning av rasregister, Michael Ganzer. Styrelsen röstade NEJ med 

motiveringen att vi vill ha en utförligare ansökan om varför han vill utöka sitt rasregister. 

(ansökan gäller ej irländsk varghund) 

 

 

        §10.  Utställningar- Klubben kommer att försöka anordna en utställning för alla raser i Floby under 

april 2024, Lisen kollar om ridhuset går att boka den 13 april. 

 Sedan kommer det antagligen bara att anordnas 1 inoff. rasspecial + stora specialen pga att det är 

så få anmälningar till våra rasspecialer och vi har fått lov att ställa in flera stycken under året. 

 

  

        §11.     Kontaktombuden –  

 

 Östra har haft en promenad på Djurgården den här gången med 7 varghundar och tillhörande 2 

beningar. 

 

 Magnus planerar vidare för en spårträff i södra. 

 

 

   

§ 12.  Tidningen och hemsidan – Tidningen har nyss kommit ut. Inger har fått flera tack från domare 

som får tidningen digitalt att det är en så fin/bra tidning. Så det tackar vi redaktionen för. 

 Den som vill ha med julannonser så är det till nästa nummer. 

 Hemsidan – Jessica lägger ut aktuell info på hemsidan och har bland annat uppdaterat 

klubbshopen. 

 

§13. Övrigt- Klubben har fått en fråga från SKK om att de vill ha bilder på vår ras. Så styrelsen jobbar 

vidare med hur vi kan tillmötesgå det önskemål. Camilla kollar upp bilder och skickar in de till 

styrelsen.  

   



§14.  Nytt möte kommer att hållas: 23/10   kl. 19.00 

       20/11   kl. 19.00 

       18/12   kl. 19.00 

        

 

§15. Jessica Zetterlund tackade deltagarna och avslutade mötet. 

 

 

Idkerberget 18 september 2023, Ullis Andersers 

 

 

    

 

Jessica Zetterlund, mötesordförande Leif Vennerström, justerare 


